

Cpl K.J. Lee



Cpl Kevin Lee was born in January 1994 in Seoul, Republic of Korea, and moved to Canada when he was ten years old. After obtaining his diploma in Geomatics Engineering Technology at the British Columbia Institute of Technology, he joined the Canadian Armed Forces as a Geomatics Technician in August 2016 at the age of 22. He completed basic training in November 2016 and soldier qualification in March 2017. After the two-year Geomatics course at Algonquin College in Ottawa, he graduated with honours in June 2019 obtaining his Geomatics Technician collegial diploma. Upon completion of his course, he was posted to 4 Engineer Support Regiment at CFB Gagetown and employed as a Geomatics support team member. He participated in several exercises including Nihilo Sapper and Ardent defender, and was the Squadron Fire Warden. After six years of service,

Cpl Lee will release from the CAF on 31 August 2022 and will attend the University of New Brunswick in Fredericton. Cpl Lee's work ethic and productivity made him a valuable member of the geo team. He will be well remembered and missed by all those who met him during his service.

Cpl K.J. Lee

Cpl Lee est né à Séoul, dans la république de la Corée, en janvier 1994 et déménage au Canada lorsqu'il avait dix ans. Suite à l'obtention d'un diplôme en Technologie du Génie Géomatique à l'Institut de technologie de la Colombie-Britannique, il joint les forces en tant que technicien en géomatiques en août 2016 à l'âge de 22 ans. Il termine son QMB en novembre 2016, et son QMB-T en mars 2017. Après un cours de deux ans en géomatique au collège Algonquin à Ottawa, il obtient son diplôme collégial de Technicien en géomatiques avec honneurs en juin 2019. Suite à son cours, le Cpl Lee fut muté à la BFC Gagetown dans l'Équipe de Soutien Géomatique du 4^{ième} Régiment d'Appui du Génie. Il a participé à plusieurs exercices dont Nihilo Saper et Ardent Defender, et il prit en charge la tâche de garde-feu pour les quartiers-maîtres régimentaires. Après six ans de service, Cpl Lee prendra sa libération des forces canadiennes le 31 août 2022 pour poursuivre son cheminement à l'Université du Nouveau-Brunswick à Fredericton. Il aura été un élément clé pour l'équipe tout autant pour sa productivité que pour son éthique de travail. Il restera dans les mémoires et manquera à tous ceux qui l'ont rencontré pendant son service.